
اقلید: 16/5

لار: 29/13

شیراز: 22/6

نی ریز: 20/7

سپیدان: 15/5

طلوع آفتاب: 6:25

اذان ظهر: 11:45

غروب آفتاب: 17:04

اذان مغرب: 17:22

اذان صبح فردا: 5:04

أثقَلُ ما یوضَعُ فی المیزانِ یَومَ القیامَةِ 
د وَ اهل بَیتِهِ. لاةُ عَلَی مُحَمَّ الصَّ

 
سنگین ترین چیزی که روز قیامت 
در ترازوی اعمال قرار داده می شود 
صلوات بر محمد و اهل بیت اوست.

امام صادق )ع(

حدیث روز

چهارشنبه  25 آبان 1401  شماره:1694

صفحه آرا: مریم نوذری دبیر سرویس: میثم محجوبی   shiraznovin_sports

ایران، پیرترین تیم 
جام جهانی  

ایسنا/ تیم  ملی  ایران با پیرترین ترکیب خود راهی جام جهانی ۲۰۲۲ شد تا مسن ترین 
تیم جام جهانی ۲۰۲۲ نیز لقب بگیرد.

۳۲ تیم حاضر در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر از روزهای گذشــته ترکیب نهایی خود را برای 
حضور در  این رقابت ها اعلام کرده اند که تیم ملی  ایران تبدیل به پیرترین تیم ملی حاضر 

در  این رقابت ها شده است.
میانگین ســنی تیم ملی  ایران با هدایت کارلوس کی روش ۲۸.۹ ســال است که از  این 
حیث بالاتر از هر ۳۱ تیم دیگر حاضر در رقابت ها قرار گرفته است. بعد از  ایران تیم های 
مکزیک با ۲۸.۵ ســال، آرژانتین با ۲۷.۹ ســال و برزیل با ۲۷.۶ سال در رده های دوم تا 

چهارم قرار دارند.
جوان ترین تیم جام جهانی نیز غنا اســت که دارای میانگین سنی ۲۴.۷ سال است. تیم  
ملی آمریکا، رقیب  ایران در جام جهانی با ۲۵.۲ سال دومین تیم جوان جام جهانی است.

تیم ملی انگلیس با ۲۶.۴ ســال و ولز با ۲۶.۳ ســال نهمین و هشتمین تیم های جوان 
جام جهانی هستند.

پیرترین تیم تاریخ  ایران در جام جهانی
همچنین تیم ملی  ایران با میانگین سنی بیش از ۲۸.۹ سال لقب پیرترین تیم تاریخ  ایران 

در جام جهانی را به خود اختصاص داده است.

مدیرعامل استقلال: 

شما بگویید
ما چه کاری باید کنیم؟

ورزش 3/ مدیرعامــل اســتقلال از تلاش  این 
باشگاه برای حل بحران ها و مشکلاتی که بیشتر 

آن ها مربوط به مسائل مالی است، می گوید.
علــی فتح الله زاده که به صورت ناگهانی بار دیگر 
به صندلی مدیریت باشــگاه استقلال بازگشته، 
از تلاش  این باشــگاه برای حل بحران های مالی 
می گوید.  این در حالیست که پرونده های مربوط 
به محبی، اســتراماچونی و حتی پادووانی باعث 

نگرانی هواداران  این تیم شده است.
مدیرعامل آبی ها با اشــاره به شرایط  این باشگاه 
بــرای حل مســئله محمــد محبی با باشــگاه 

سانتاکلارا پرتغال می گوید: ۹۰ هزار تا همین چند روز پیش در حساب شان بوده است. ما 
با  این اوصاف مستندات مان را به فیفا ارائه می کنیم. به آن ها گفتیم حضوری بدهیم قبول 
نکردند؛گفتیم  اینجا تحویل شان بدهیم، قبول نکردند؛ آنجا تحویل بدهیم قبول نکردند. 
ما باید چه کار کنیم؟ شما بگویید! با  این حال تمام تمرکز و تلاش باشگاه  این است که 
 این مشکل هر چه زودتر حل شود و استقلال با قدرت کافی ادامه مسابقات را دنبال کند.

فتح الله زاده درباره آخرین شرایط تیم ملی فوتبال در آستانه اعزام به جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر گفت: بچه ها با آمدن کی روش اعتماد به نفس بیشتری گرفتند. ما تیم خوبی داریم. 
فکر می کنم اگر بچه ها کمی  همت کنند، عبور از مرحله گروهی کار نشــدنی نیست؛ اما 

ساده هم نیست. به هر حال باید قبول کنیم با تیم های قدرتمند جهان رقابت می کنیم.
مدیرعامل استقلال با اشاره به توقع بعضی کارشناسان برای کسب نتیجه در جام جهانی 
قطر و صعود از  این مرحله می گوید:  اینکه بعضی می گویند راحت برنده می شــویم مانند 
اصطلاح »کنار گود نشســتن و لنِگِش کُن« ساده است. باید داخل میدان رفت و ببینیم 
چند مرده حلاجیم. همه تیم هایی که در جام جهانی حضور دارند به ویژه تیمی که ما با 
آن ها بازی می کنیم، تیم های بزرگی هستند و واقعاً کار سختی داریم. امیدوارم با غیرتی 

که در بچه ها وجود دارد به نتایج خوب برسیم.
فتح الله زاده درباره مصدومیت امید ابراهیمی در آستانه جام جهانی ۲۰۲۲ قطر نیز واکنش 
نشــان داد و با ابراز تأســف بابت  این موضوع گفــت: از مصدومیت امید ابراهیمی خیلی 
ناراحت شــدم. در این چند روز پیگیر مصدومیت او بودم. متأســفانه او در شــرایطی که 
می توانســت به تیم ملی در دومین حضورش در جــام جهانی کمک کند،  این رقابت ها 

را از دست داد.
وی درباره  اینکه در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر طرفدار کدام تیم است و پیش بینی اش درباره 
قهرمان جام چیست، گفت: اول که طرفدار  ایران هستم و دلم برای کشورم می تپد اما در 
میان تیم های بزرگ جهان دوست دارم برزیل قهرمان شود و طرفدار آن ها هستم. همان 
طــور که گفتم  ایران قادر خواهد بود با توجه به بازیکنانی که در اختیار دارد و همچنین 
رهبری کارلوس کی روش و مدیریت مناســب فدراســیون، به نتیجه خوبی در راستای 

رضایت اهالی فوتبال دست یابد و  این بزرگ ترین امیدواری ماست.
فتح الله زاده پیرامون برگزاری اردوی خارجی اســتقلال در دبی و مخالفت شورای برون 
مرزی با  این موضوع گفت: قرار است به دبی برویم. اگر بازی - تورنمنت باشد موضوع فرق 
می کند اما شــورای برون مرزی با برگزاری اردو مخالفت می کند. ما برای مسابقه به دبی 

می رویم و مشکلی از  این جهت وجود نخواهد داشت.

عزت الله اکبری:

می خواهم حسن یزدانی
را شکست بدهم

تسنیم/ نایب  قهرمان کشتی آزاد جهان تأکید 
کــرد، او و علیرضا کریمی  دوســت ندارند با هم 
کشتی بگیرند، اما حالا که هم وزن شده اند مجبور 

به  این کار هستند.
عزت الله اکبری درباره مبارزه اخیرش در مرحله 
مقدماتــی مقابل علیرضا کریمی کــه با پیروزی 
مقابل  این حریف همراه شد، اظهار داشت: کشتی 
خوبی بود. علیرضا ماشاءالله پهلوان است. من با 
او رقابت زیــادی دارم و  این موضوع هم مربوط 
به پنج شش ســال پیش است. اصلًا هم دوست 

نداریم جلوی هم کشتی بگیریم دیگر مجبور شدیم.
وی کــه چند ماه قبل هــم با کریمی  مبارزه کرده بود، در این بــاره تصریح کرد: قبلًا ما 
هیچ وقت هم وزن نبودیم، اما اخیراً که هر دو در ۸۶ کیلو کشــتی گرفتیم، با هم مبارزه 
کردیــم. من در مســابقه قبلی که در جام تختی بود، به او باختــم و  اینجا در لیگ او را 
شکست دادم. باز هم احتمال دارد در مرحله پایانی لیگ مقابل هم قرار بگیریم. علیرضا 

عالی است.
اکبری در مورد وضعیتش در وزن ۸۶ کیلوگرم گفت: خدا را شکر خوبم،کم کم دارد بدنم 

جا می افتد و به  این وزن می خورد.
این کشــتی گیر که در مرحله مقدماتی برای تیم هوتن در وزن ۹۲ کیلوگرم هم کشتی 
گرفت، در  این مورد خاطر نشان کرد: به خاطر شرایط تیم بود، مبین عظیمی کشتی گیر 
۹۲ کیلوگرم ما به جام روسیه رفته بود. من هم آنفلوآنزا گرفته بودم، اما چون تیم به من 

احتیاج داشت، با احمد بذری کشتی گرفتم و باختم.
وی راجع به حضورش در چرخه انتخابی تیم ملی تصریح کرد: من هر روز تمرین دارم و 

شرایطم خوب است، بعد از لیگ باید در مسابقات کشوری کشتی بگیرم.
اکبری همچنین درباره رقابتش با حســن یزدانی برای رسیدن به دوبنده تیم ملی گفت: 
من که تلاش می کنم هر چه خدا بخواهد همان خواهد شد. کشتی است دیگر، من تمام 

سعی ام را می کنم و می خواهم او را ببرم.

مهاجم شیرازی تیم ملی :

بازی برابر نیکاراگوئه 
بهترین لحظه زندگی ام بود

ورزش 3/ ســتاره آینــده دار 
کــه  مسجدســلیمان  نفــت 
توانســت مقابــل نیکاراگوئــه 
برای تیم ملی بزرگ ســالان نیز 
به میدان بــرود از برگزاری این 
اتفاقاتی که برایش رقم  اردو و 

خورده بسیار راضی است.
اردوی آماده ســازی تیم ملی 
فوتبال کشــورمان در حالی به 
اتفاق  با یک  پایان رســید که 
ویــژه همــراه بــود و آن هم 
از  روش  کــی  کارلوس  دعوت 
به این  لیگ  ســتاره های جوان 

اردو بود.
برزگــر  آریــا  بیــن  در ایــن 
نفت  بیســت ســاله  مهاجــم 
بازیکنانی  جزو  مسجدسلیمان 
بــود که حتی شــانس بازی بــرای تیم ملی را نیز به دســت آورد. به 
همیــن بهانه خبرنگار ما گفت وگویی با ایــن بازیکن انجام داده که در 

ادامه می خوانید:
*اردوی تیم ملی چطور بود؟

اتفــاق خیلی بزرگ برای ما بازیکنان جوان رقم خورد که می توانیم آن 
را به فال نیک بگیریم. شــاید برای اولین مرتبه در فوتبال ایران بود که 
عــده ای از نخبگان فوتبال رده های ملی امید و بزرگ ســالان در کنار 
یکدیگر جمع شــدند. باعث افتخارمان اســت که آقای کی روش از ما 
بازیکنان جوان تعریف و تمجید کرد. ایشــان بــه ما گفت که تک تک 
شما آیندگان فوتبال این کشور هستید و قطعاً در جام جهانی بازیکنان 

تیم ملی بزرگ سالان خواهید بود.
*برای تیم ملی بازی هم کردی، درباره کار کردن زیر نظر آقای 

کی روش صحبت کن
برای مــن بهترین حس زندگی ام بــود و همین باعث شــد تا انگیزه 
بگیرم و بهترین عملکردم را نشــان دهم که خدا را شکر به چشم آقای 
کی روش آمد و  ایشان من را با  این سن کم در یک بازی بین المللی به 
میدان فرســتاد. همیشه به من تأکید داشت که استرس نداشته باش و 
از بازی لذت ببر تا بهترین خودت باشــی. آقای کی روش مربی خیلی 
بزرگی هســتند و اعتماد به نفس بسیار زیادی به من دادند. از  ایشان 
نکاتی یاد گرفتم کــه تا به حال از هیچ کس یاد نگرفته بودم. قطعاً از 

دیگر بازیکنان هم ســؤال کنید همین نظر را خواهند داشت.
* اینکه مطمئن بودی در لیســت نهایی نیستی روی عملکردت 

در بازی با نیکاراگوئه تأثیر گذاشت؟
کادر فنــی  این اردو را طوری پیــش بردند که حتی تا لحظه آخر هیچ 
کس نمی دانســت لیســت به چه صورت خواهد بود. همه با احســاس 
مسئولیت و گوش به فرمان ســرمربی کارشان را انجام می دادند و هر 
کســی تلاش می کرد تا در لیســت نهایی قرار بگیرد حتی خود من با 
 اینکه جوان بودم خیلی به  این مســئله امیدوار شــده بودم.  این را هم 
اضافــه کنم که بازی در کنار بهترین بازیکنان فوتبال  ایران و لژیونرها 
باعث می شد تا تلاشمان را چند برابر کنیم و در عین حال لذت ببریم.
بسیاری از بازیکنان اصلی تیم ملی به این نکته اذعان داشتند که تلاش 
ما بازیکنان جوان باعث شــده آن ها تحت فشــار زیادی قرار گیرند و 

همین مســئله باعث شده تا آن ها نیز بیشتر تلاش کنند.
*مصدومیــت امید ابراهیمی  هم در همان بــازی با نیکاراگوئه 

اتفاق افتاد؟
بابــت مصدومیت امید ابراهیمی  و  اینکه جام جهانی را از دســت داد 
همه ناراحت شدند. خود من هم همین طور. حتی قبل از بازی  ایشان 
به من گفت که احتمالًا فیکس باشــی و اگر بازی کردی خیلی تمرکز 
داشــته باش و آن لحظه که با برانکارد بیرون رفت نگران بودم که جام 

را از دست ندهد و متأسفانه  این اتفاق افتاد.
*برخوردها با بازیکنان جوان چطور بود؟

همــه بازیکنان بزرگ ســال از جوان ترها بابت  اینکــه باعث انگیزه در 
تمرینات شــدیم تشــکر کردند و در طول اردو همه جوره هوای ما را 

داشتند.
*با کدام بازیکنان راحت بودی؟

در  این اردو توانســتم با اکثر بازیکنان ارتبــاط برقرار کنم، خصوصاً با 
بیرانونــد، شــجاع، کنعانی زادگان، امیری، ترابی، ســرلک که قبلًا در 
پرســپولیس هم تیمی  بودیم. از  اینکه فرصتی مهیا شــد تا دوباره کنار 
 این عزیزان قرار بگیرم واقعاً لذت بردم. بابت  اینکه توانستم اولین بازی 
خودم در تیم بزرگ ســالان را انجام دهم همه به من تبریک گفتند و 
از من خواســتند از تلاشم کم نکنم تا بتوانم جام ملت ها جزو بازیکنان 

اصلی دعوت شده باشم.
*با توجه به شرایطی که از تیم ملی دیدی، فکر می کنی در جام 

جهانی نتیجه بگیریم؟
در  این مدت از نزدیک دیــدم که کادر فنی و بچه های تیم واقعاً برای 
موفقیــت در جــام جهانی زحمت کشــیدند. با توجه بــه  اینکه آقای 
کی روش بالای ســر تیم هســتند حس مســئولیت در بین همه اعضا 
وجود دارد و  این بهترین مؤلفه برای تیم کشورمان است که بازی های 
سختی پیش رو دارد. شــرایط  ایجاب می کند که مقابل هر سه حریف 
مرحله گروهی هوشیارانه عمل کنیم. طبق آنچه در  این اردو دیدم نظر 
شخصی ام  این است که فکر می کنم اتفاق بزرگی خواهد افتاد، چرا که 
از مربیــان گرفته تا بازیکنان چیزهایی دیدم که تا به حال ندیده بودم. 
آنالیزهای خوبی انجام شــده و احســاس می کنم که  این جام جهانی 

برای تیم ملی  ایران بسیار متفاوت خواهد بود.
*با  این شرایطی که به دست آوردی فکر می کنی در ادامه فصل 

بتوانی بیشتر برای نفت بازی کنی؟
با قاطعیت  این را می گویم که فکر کنم برای اولین مرتبه شرایطی رقم 
خورد که یک بازیکن از تیم نفت بازی ملی داشته باشد و حالا من در 
 این ســن کم توانستم به  این اتفاق مهم برسم. از طرفی آقای مهاجری 
و کادر فنی همیشــه به من لطف داشــته اند و قطعاً در ادامه بیشــتر 
می توانم به تیم نفت مسجدســلیمان کمک کنــم. مطمئنم هواداران 
نفت هم  ایــن را می خواهند که از  این به بعد در ترکیب ثابت باشــم. 
توقع خودم از مسئولان باشــگاه  این است که شرایطی فراهم کنند تا 
اســتعدادهای بیشتری کشف شــوند و خودم نیز بتوانم سکوی پرتابی 

داشــته باشم تا به لحاظ مالی هم به باشگاه نفت کمکی کرده باشم.
*صحبت پایانی

جا دارد از پدر و مادرم، مربیان و همه کســانی که در  این مسیر برای 
موفقیت من کمک کردند صمیمانه قدردانی و تشکر کنم.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
چندی پیش در خبرها داشــتیم که یکی از مربیان اســتان 
فارس به عنوان مربی تیم ملی تکواندوی نیروهای مســلح 
کشــور انتخاب شده اســت. مســعود کاظم پور از مربیان 
برجســته مرودشتی است که ۲۷ سال در  این رشته فعالیت 
داشته و شــاگردان زیادی را تربیت کرده. او به خصوص در 
زمینه تکواندو پایه عملکرد مطلوبی داشــته و پیش از  این 

هدایت تیم ملی تکواندو نوجوانان را بر عهده داشت.
او دربــاره اردوی فعلی تیم ملی نیروهای مســلح کشــور 
می گوید: ما طی ســه مرحله مســابقات انتخابی را برگزار 
کردیم. از خردادماه یک مرحله انتخابی بســیج کشــور را 
به میزبانی اســتان البرز داشــتیم که تعداد ۵۰ نفر از آن ها 
انتخاب شــدند. دو مرحله انتخابی هم برای عزیزان سرباز، 
کادر نیروهای مســلح و پلیس افتخاری داشتیم که اواسط 
شــهریورماه برگزار شــد و اردوی نهایی ما از اول مهرماه با 

حضور ۲۱ تکواندوکار از سراسر کشور آغاز شد. 
کاظم پور افزود: نزدیک به ۵۰ روز است که در اردو هستیم 
و یک مرحله انتخابی نهایی دیگر هم داشتیم که ۱۰ مهرماه 
برگزار شد و در نهایت ۸ نفر اعزامی  به مسابقات ارتش های 
جهان)ســیزم( مشــخص شــدند.  این رقابت ها به میزبانی 

 ایــران از ۲ آذرماه به مدت ۷ روز در ســالن ۱۲ هزار نفری 
آزادی تهران برگزار می شــود. قرار اســت ۱۶ تیم از جمله 
روسیه، برزیل، اسپانیا، فرانسه، ترکیه، قزاقستان، ازبکستان، 

آذربایجان و چین در  این رقابت ها شرکت کنند.
وی درباره عملکــرد  ایران در دوره قبلی  این رقابت ها گفت: 
دوره قبلی مسابقات ارتش های جهان به میزبانی شهر ووان 
چین برگزار شــد که تیم کشــورمان به مقام چهارم دست 

یافت. 
این مربی مرودشتی درباره میزان حضور ورزشکاران فارسی 
در تیم ملــی گفت: متأســفانه بین ۸ نفر پایانی، اســتان 
فــارس نماینده ای نــدارد. در مراحــل اول و دوم تعدادی 
از تکوانــدوکاران خوب فارس حضور داشــتند اما به مرحله 
پایانی نرسیدند. مربی تیم ملی نیروهای مسلح در خصوص 
رقابت های پیش رو گفت: تمرینات بسیار خوبی را پشت سر 
گذاشته ایم. تمرینات ما در مجموعه ورزشی نیروهای مسلح 
که از امکانات بســیار خوبی برخوردار بود برگزار می شود و 
مسئولان لشگری و کشوری هم حمایت خوبی از ما داشتند. 
ما ابتدا سعی می کنیم در  این مسابقات میزبانی شایسته ای 
از تیم های میهمان، چه از لحاظ کیفی و کمی  و چه از لحاظ 

امنیتی به عمل بیاوریم. 
مسعود کاظم پور درباره پیش بینی اش از عملکرد اعضای تیم 

ملی در  این رقابت ها اظهار داشت: با آن اردوهایی که پشت 
ســر گذاشتیم و نفرات خوبی که بودند و در هر مرحله الک 
شدند، به نظر می رسد ۸ نفری که به مرحله نهایی رسیده اند 
نفرات بسیار خوبی باید باشند. پیش بینی ما قهرمانی  ایران 
در  این مســابقات است و امیدواریم بار دیگر سرود پر افتخار 
کشورمان در ســالن ۱۲ هزارنفری آزادی نواخته شود. این 
مربی تکواندو فارس درباره مسائل حول محور هیئت تکواندو 
اســتان و  اینکه دو سال است  این هیئت بدون رئیس مانده، 
گفت: متأسفانه دو سال پیش رئیس هیئتی که انتخاب شده 
بود، برکنار شــد و سرپرســت برای  این هیئت انتخاب شد 
اما حالا یک ســال اســت که حتی سرپرست هم ندارد.  این 
نبود مدیریت در رشــته ای که استعدادهای بسیارزیادی در 
آن وجود دارد، باعث شــد که نخبه ســوزی اتفاق بیفتد. ما 
بازیکنان زیادی داریم که می توانند در لیگ های کشــوری 
و تیم های ملی حرف های زیادی برای گفتن داشــته باشند 
اما متأســفانه نبود حامی  و مدیر و اسپانســر باعث شده که 
فرصت های زیادی از بین برود. از ریاســت فدراسیون جناب 
آقای هادی ساعی و مدیرکل محترم ورزش و جوانان استان 
جنــاب آقای حیدر صفرپور می خواهم که فکری کنند برای 
تکواندو استان فارس که سرپرست آن مشخص شود، مجمع 

برگزار شود و اهالی تکواندو تکلیف خود را بدانند.

بازیکنان چند پُســته تیم ملــی، برگ برنده 
»کی روش« در لحظات حســاس جام جهانی 

هستند.
به گزارش فوتبــال ۳۶۰، کارلوس کی روش 
بازیکنانش در جام جهانی قطر را انتخاب کرده 
و  ایران در هر پســت، حداقل ۲ بازیکن آماده 
دارد. نکته مهم در لیست  ایران، بازیکنان چند 
پُسته هســتند، بازیکنانی که قبلًا برای تیم 
ملی در پست های متفاوتی به میدان رفته اند 
و در صورتــی که در قطر هم بــه آن ها نیاز 
باشد، می توانند در نقش های متنوعی به تیم 
ملی کمک کنند. آچار فرانســه های کارلوس 
کی روش، قبلًا توانایی های شــان در شــرایط 

سخت را نشان داده اند.
کاپیتان شگفت انگیز

احسان حاج صفی برای تیم ملی در پست های 
متنوعی بازی کرده اســت. کارلوس کی روش 
هم در مقاطع مختلف و بر اســاس نیاز تیم 
ملــی، تصمیــم گرفته حاج صفــی را در چه 
پستی به میدان بفرستد. او جام جهانی ۲۰۱۴ 
هافبک چپ  ایران بود، جام ملت های آســیا 

۲۰۱۹ وینگر چپ شــد و بازی های زیادی هم، به عنوان مدافع 
چپ به میدان رفت. کــی روش در انتخابی جام جهانی ۲۰۱۸، 
حاج صفــی را به هافبک میانی تیم ملی تبدیل کرد و او در  این 
پست هم، نمایش خوبی داشت. کاپیتان فعلی  ایران، احتمالًا در 
قطر مدافع چپ  ایران خواهد بود اما شاید در لحظات آخر، نظر 

کی روش درباره پست بازی او عوض شود.
چپ پای قابل اعتماد

وحید امیری در نفت تهران، به عنوان وینگر چپ ســتاره شد و 
جام ملت های ۲۰۱۵ برای تیم ملی در همین پست بازی کرد. 
جام جهانی ۲۰۱۸، کی روش در تصمیمی  غیر منتظره امیری را 

به عنوان هافبک میانی به زمین فرستاد و او هم، تبدیل به یکی 
از بهترین بازیکنان  ایران شد. مربیان بعدی تیم ملی هم بیشتر، 
از امیری در همین پســت اســتفاده کردند. او در پرسپولیس، 
ســابقه بازی به عنوان مهاجم و مدافع چپ را هم دارد و به جز 

دروازه، در همه خطوط به میدان رفته است.
شاهزاده  ایرانی

مهدی طارمی  را می توان ستاره اول  ایران در جام جهانی دانست. 
ستاره پورتو، در  این تیم و در تمام باشگاه های قبلی اش به عنوان 
مهاجم هدف بازی کرده اســت. با  این حال کی روش، به خاطر 
ســبک بازی تیم ملی تصمیم گرفت طارمی  را به پست وینگر 
چپ منتقل کنــد تا بتواند او و آزمــون را هم زمان در ترکیب 

تیمش قرار دهد. طارمی  در پست جدیدش، 
درخشید و دراگان اسکوچیچ هم همین نقش 
را بــه او داد. طارمی  به عنوان وینگر، یکی از 
مؤثرترین بازیکنان  ایران در مســیر صعود به 

جام جهانی ۲۰۲۲ بود.
معمای روزبه

روزبه چشمی  آن قدر در خط دفاع و هافبک 
جابه جا شده که پست تخصصی او نامشخص 
شده است. چشــمی  فصل پیش در استقلال 
ابتدا هافبک دفاعی بــود و بعد به خط دفاع 
رفت.  این فصل، روند معکوســی را طی کرد 
و پــس از چند بازی در خــط دفاع، به خط 
هافبک منتقل شــد. کی روش هم دوره قبلی 
حضورش در  ایران، از چشمی  به عنوان مدافع 
میانی اســتفاده می کرد اما مقابل نیکاراگوئه، 
او را در در پســت هافبــک دفاعی به میدان 
فرســتاد. بر اســاس نیاز تیم ملی، چشمی 
 می تواند در قطر به عنــوان مدافع یا هافبک 

دفاعی تخریبی به  ایران کمک کند.
ذخیره طلایی

ســامان قدوس وضعیت عجیبی در برنتفورد 
دارد. او معمولًا به عنوان بازیکن ذخیره وارد زمین می شــود و 
در هر پســتی که تیم نیاز داشته باشــد، قرار می گیرد. قدوس 
سال های اخیر در پست های هافبک راست و چپ، هافبک میانی 
و تهاجمی  و مهاجم به میدان رفته است. او  این فصل دقایقی در 

پست مدافع راست هم بازی کرد. 
کی روش احتمالًا قدوس را به عنوان هافبک میانی به تیم ملی 
دعــوت کرده اما در صورت نیاز، قــدوس می تواند جای یکی از 
وینگرهای تیم ملی را هم بگیرد. شــاید ذخیره طلایی فوتبال 
انگلیس، در جام جهانی بتوانــد تبدیل به بازیکن فیکس ایران  

شود.

فارس/ پرافتخارترین بوکســور اسبق تیم  ملی گفت: باید برای 
موفقیت برنامه ریزی داشــته باشــیم، چیزی که در اردن وجود 

نداشت و برای همین تیم ناکام ماند.
تیــم ملی بوکس  ایــران با ترکیب ۱۲ ملی پوش در مســابقات 
قهرمانی آســیا حضور پیدا کرد که در پایان  این رقابت ها سید 
شاهین موسوی و شریفی نمایندگان کشورمان موفق به کسب 
دو مدال برنز شدند. علی مظاهری پرافتخارترین بوکسور اسبق 
تیم ملی با انتقاد از نتایج رقم خــورده در اردن صحبت هایی را 

مطرح کرد که در ادامه می خوانید:
علی مظاهری در پاســخ به  این ســؤال که نتایج رقم خورده در 
مســابقات قهرمانی آسیا از نظر شما چطور بود، گفت: من بازی 
تعدادی از ملی پوشان را نگاه کردم و تمام مبارزات آن ها را آنالیز 
کردم، اما واقعیت  این اســت که شرایط و نتایجی که در بوکس 
رقم خورده دیگر برای کسی مثل گذشته مهم نیست و قهرمانان 
دیگر دل و دماغی برای پیگیری  این رشته را ندارد. اصلًا شرایط 
به گونه ای شــده که قهرمانــان نامدار بوکس  ایــران بی انگیزه 
شده اند و نتایج بوکس برای آن ها مهم نیست، اما از نظر من که 
عضو خانواده بوکس هستم، باید  این نتایج آسیب شناسی شود، 
به خاطر  اینکه ما ۱۲ بوکسور را به مسابقات قهرمانی آسیا اعزام 
کردیم، اما در پایان دو برنز کســب شد. اگر شاهین موسوی را 
کنار بگذاریم، ما هیچ نتیجه ای در  این مسابقات کسب نکرده ایم. 
آن مدال موسوی نیز حاصل دسترنج مربیانی است که در تایلند 

به او آموزش داده اند.
وی در ادامه، افزود: ما یک راه سخت را در پیش داریم، بازی های 
آسیایی چین و مسابقات المپیک پاریس که  این دو رویداد برای 
ورزش  ایران حائز اهمیت اســت. آقایان باید در فدراســیون به 
خودشــان بیایند که با تمام  این امکاناتی که در اختیار بوکس 
 ایران قرار دارد، چطــور می خواهند در  این دو رویداد آبروداری 
کنند. آیا می خواهند مثل نتایج قهرمانی آسیا آبروداری کنند؟!

کاپیتان اســبق تیم ملی بوکس در پاسخ به  این سؤال که آیا با 
توجه به آنالیزی که شــما از مبارزات ملی پوشــان در مسابقات 
قهرمانی آسیا داشتید، آن ها از لحاظ فنی شرایط خوبی داشتند 
یا خیر، گفت: واقعاً از بچه ها توقع چنین مبارزاتی را نداشــتم. 
ملی پوشــان ما از لحــاظ فنی چیزی بــرای گفتن روی رینگ 
نداشتند. ســؤال من  این است که چه بر سر بوکس  ایران آمده 
که ملی پوشــان به  این شکل ضعیف شده بودند. پیروزی مقابل 
قطــر، کامبوج، امارات،  این ها نقطه تاریک بوکس اســت، چون 
کشــورهایی که از آن ها نام بردم، هیچ وقت شب دوم مسابقات 
را ندیدند. همه آن ها شــب اول از گردونه رقابت ها حذف شدند. 
کشور قرقیزستان را نگاه کنید، طوری روی رده های سنی خود 
ســرمایه گذاری کرده که حالا از ما هم عبــور کرده،  این زنگ 
خطری برای بوکس  ایران اســت. ما باید نگاه ویژه ای به بوکس 
داشته باشــیم. آقایان! بوکس  ایران نابود شده یکی به فریاد آن 

برسد.
پرچــم دار کاروان ورزش  ایران در المپیک، اظهار داشــت: برای 
اولین بار اســت که بوکس  ایران از لحــاظ امکانات در بهترین 
شرایط به مسابقات اعزام شــده است. در تاریخ بوکس  ایران ما 
هیچ وقت چنین ترکیبی را نداشــته ایم که کادر فنی کامل به 
مســابقات اعزام شود و حتی مربی بدن ساز کنار تیم اعزام شد. 
بچه های ما حقوق گرفته اند، در اردوی مشــترک هندوستان و 
عراق حضور داشــته اند، در تورنمنت خارجی شرکت کرده اند، 
چند نفر از بچه هــا واقعاً از لحاظ فنی و تکنیکی ضعیف بودند. 
اگر قشلاقی در وزن ۸۰ کیلوگرم آسیب دیدگی دارد، چرا برای 
یک بوکسور که می دانید مصدوم است، هزینه می کنید و او را به 
مسابقات اعزام می کنید؟!  این تیم هیچ چیزی نداشت، از لحاظ 
فنی واقعاً فقیر بودیم. روی بدن ســازی باید کار شود و تمام  این 

مسائل باید آسیب  شناسی شود.
مظاهری در پاسخ به  این ســؤال که برای خروج از  این شرایط 

بحرانی شما چه راهکاری ارائه می کنید، گفت: ما باید برنامه ریزی 
کنیم،  این نفرات اصلًا در  این مسابقات هیچ برنامه ای نداشتند 
و خیلــی راحت بــه حریفان خــود امتیاز می دادنــد. من اگر 
 ایــن صحبت ها را می کنم،  آقایان اســترس نگیرنــد. نه دنبال 
سرمربیگری هستم و نه دنبال ریاست فدراسیون هستم. آقایان 
بداننــد علی مظاهری عضو خانواده بوکس  ایران اســت. من از 
خانواده بوکس هستم و به دنبال موفقیت  این رشته هستم. باید 
برای موفقیت بوکس  برنامه ریزی داشــته باشیم، چیزی که در 
اردن وجود نداشت و بوکس ناکام ماند. در واقع حلقه گم شده در 

بوکس همین موضوع است.
مربی ســابق تیم ملــی در ادامه صحبت های خــود، گفت: ۹۰ 
درصــد نفراتی که در تیم ملی بوکس حضــور دارند بازیکنانی 
هستند که دوره ما در تیم ملی بودند، دوستان فراموش نکنند، 
اگر می خواهند نظر کارشناســی بدهنــد، دقیق صحبت کنند. 
دوســتانی که ادعا می کنند، چرا یک بازیکن تا به حال به تیم 

ملی تزریق نکرده اند؟
پرافتخارترین بوکسور اسبق تیم ملی در پایان صحبت های خود، 
اظهار داشــت: زمانی که بنده مربی تیم ملــی بودم، بچه ها نه 
حقوق داشتند، نه خوابگاه  داشتند و نه امکانات دیگر، حتی ما 
در خوابگاه نصرت بودیم اما حالا ملی پوشــان حقوق می گیرند، 
در اردوی مشــترک داخلی و برون  مرزی حضور پیدا می کنند، 
خوابگاه خوب دارند،  تمام شرایط برایشان مهیا است. یعنی فضا 
با دوره قبل اصلًا قابل مقایســه نیست، اما نتایج رقم خورده در 
اردن برای هیچ کس قابل هضم نیست. به اندازه ای اوضاع خراب 
اســت که ســرمربی تیم ملی هم در صحبت های خود به  این 

موضوع اعتراف کرده است. 
مسئولان وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک و خانواده 
بزرگ بوکس از  این تیم در بازی های آسیایی و مسابقات کسب 

سهمیه المپیک انتظار دارند. 

مربی مرودشتی تیم ملی تکواندو نیروهای مسلح : 

در تکواندو فارس نخبه سوزی اتفاق افتاده است
مسئولان ورزش تکلیف هیئت تکواندو را مشخص کنند

یکی به فریاد بوکس ایران برسد

بازیکنان چند پُسته ایران در جام جهانی؛ 

همه فن حریف ها!


